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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Andreas Carlson (KD)

2022/23:470 Sänkta hastigheter för minskat buller

Regeringen har genom infrastruktur- och bostadsministern Andreas Carlson 
gett Boverket i uppdrag att föreslå lättnader i bullerkraven för studentbostäder, 
trots att studenter i många fall tillbringar mer tid i sina bostäder än 
yrkesarbetande.

Buller har flera hälsoeffekter såsom ökad stressnivå, höjt blodtryck och 
koncentration- och sömnsvårigheter. De dominerande bullerkällorna som stör 
är väg-, spår- och flygtrafik. 

Vad gäller vägtrafiken minskar bullret vid lägre hastigheter, då det så kallade 
däckbullret minskar. När andelen elbilar ökar blir detta än mer påtagligt då 
inget motorljud hörs från elbilarna vid låga hastigheter jämfört med 
motorbullret från bränsledrivna bilar. När andelen elbilar ökar kommer 
bullernivåerna alltså än mer kunna regleras av hastigheten på trafiken. Detta 
innebär att bullernivåer i våra bostadsområden kan minska om hastigheten 
sänks på omkringliggande vägar, oavsett vilka bilar som körs på våra vägar.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Andreas Carlson:

 

Avser statsrådet att i sin roll som både infrastrukturminister och 
bostadsminister ta några initiativ för att sänka hastigheterna på vägar nära 
bostadsområden för att minska antalet bullerstörda?

………………………………………

Katarina Luhr (MP)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-03-20
Besvaras senast
2023-03-29 kl. 12.00



 SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

2 (2)

Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


